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kérdés

„Támogatja-e a kormány a hazai kistermelőket?„ címmel a Házszabály 91 . §-a alapján
kérdést kívánok benyájtani Gráf József földművelésügyi és vidékfejlesztési miniszterhez . A
kérdésre a választ írásban kérem .

Tiszteit Miniszter Úr!

A napisajtó a közelmúltban tudósított az idegméreggel kezelt olaszországi piacon vásárolt
spanyol eredetű paprika hazai lefoglalásáról és megsemmisítésről. Ez különösen aggasztó, ha
tekintetbe vesszük, hogy a magyarországi kereskedők a kedvező ár érdekében tömegesen
vásárolják a zöldséget, gyümölcsöt az észak -olaszországi piacokon a hazai nagybani piac
helyett .

A rossz minőségű külföldi termékek áraival a hazai termelők nem képesek tartani a versenyt .
Miközben gyümölcs és zöldségexportunk stagnál, a behozatal rohamosan növekszik. Mindezt
elősegíti a kormány minőség-ellenőrzést elsorvasztó politikája . A kereskedelmi határok
lebontását követően elvárható megerősítés helyett, sorozatos elvonásokról és szakértők
elbocsátásáról hallani . Az ellenőrzés tönkretétele az olcsó, rossz minőségű, külföldi termékek
további térnyerését, és a hazai jó minőségű termékek teljes kiszorulását vonja maga után .

Tisztelt Miniszter úr!

1 . Mit tesz azért, hogy Magyarország ne legyen Európa szemétlerakója?
2. Támogatja-e a minisztérium a hazai termelőket?
3. Mit tesz a minisztérium az import zöldségek és gyümölcsök hatékonyabb ellenőrzéséért?
4. Milyen, az új kihívásoknak megfelelő, változtatásokat eszközölt a minisztérium az

ellenőrzésben a határok megnyitását követően?
5. Hogy lehet az ellenőrzést az ellenőrző hatóságok leépítésével tökéletesíteni?

Várom megtisztelő válaszát .

Budapest, 2007 . április 11 .
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